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Protokół Nr 33 / 22 

posiedzenia Komisji Społecznej 

 z dnia 27 stycznia 2022 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (Lista obecności w załączeniu), Wójt 

Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – J. Chomczuk, B. Masalska – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji P. Nieścieruk, powitał obecnych i przedstawił porządek obrad 

posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany 

porządek obrad (5 głosy „za”), przedstawiający się następująco:  

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Gminy. 

2. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Gminy. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XXXV sesji w dniu 31 stycznia 2022 r. (5 

głosów „za”) dotyczące projektów uchwał w sprawie:  

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej; 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu; 

 

Przedstawiono projekty uchwał i wyjaśniono, że dotyczą one inwestycji drogowych 

na terenie gminy Narewka – budowa chodnika od miejscowości Świnoroje do ściany lasu 

oraz drugiej strony tj. do przejazdu kolejowego ul. Kolejowej, a także dofinansowania 

powiatu hajnowskiego w sprawie realizacji inwestycji – remontu drogi powiatowej nr 1636B 

na odcinku Lewkowo – Nowe –Zabłotczyzna i remontu ul. Lipowej w Siemianówce. 

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty 

uchwał.  

 zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022;  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

 

Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła projekty uchwał jw. Omówiła szczegółowo zadania 

wynikające z przedstawionych projektów. W toku dyskusji omawiano stan nawierzchni dróg na 

terenie gminy i możliwości dofinansowania inwestycji innych samorządów dotyczące dróg 

położonych w gminie Narewka. Wójt wyjaśnił, że planowane jest przygotowanie uproszczonych 

projektów przebudowy dróg gminnych tzw. „nawierzchniówek”, dotyczący 18 dróg na terenie 

gminy i ich wykonanie na postawie zgłoszenia. Omówił także procedury związane ze 

sposobem realizacji tych dróg tj. konieczność zdjęcia kategorii dróg z gminnych na publiczne. 

W tym miejscu Komisja podejmowała dyskusję nt. kolejności wykonywania przebudowy tych 

dróg wg różnych kryteriów – ilości mieszkańców, częstotliwości wykorzystania drogi. W. 

Bondaruk podkreśliła, ze zabiegać będzie o wykonanie drogi w Skupowie tzw. łącznika. P. 

Nieścieruk poddawał pod rozwagę wykonanie dróg na cmentarze na terenie gminy. Wójt 

Poinformował, że przygotowany zostanie wykaz dróg planowanych do realizacji, który 



przedstawiony zostanie radnym. Dodatkowo poinformował o modernizacji drogi na Dąbrowę 

w ramach Polskiego Ładu, na którą pozyskano środki finansowe w wys. 4200 000,- zł. 

Podejmowano temat przeznaczenia środków za szczepienia przeciwko COVID-19 i ich 

przeznaczeniu na wymianę nawierzchni w sali gimnastycznej w Narewce w kwocie ok. 

500 000,00 zł oraz ewentualnym zakupie sprzętu rehabilitacyjnego w ramach tych środków.  

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane 

projekty uchwał.  

 

-  rozpatrzenia petycji; 

 

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany 

projekt uchwały.  

 

 rozpatrzenia skargi; 

 

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany 

projekt uchwały.  

 

 zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego – Klubu Przedszkolaka  

w Narewce; 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że uchwała dotyczy 

likwidacji punktu przedszkolnego, oraz jednocześnie utworzeniu oddziałów przedszkolnych, 

do których może uczestniczy większa liczba dzieci. Komisja przy 5 głosach „za” 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Narewka. 

 

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany 

projekt uchwały. 

 

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad Komisji. (W załączeniu).  

 

Do punktu 2-go. Wolne wnioski.  

 

W wolnych wnioskach podejmowano dyskusję w temacie powstania żłobka na terenie 

gminy i miejsca jego lokalizacji Komisja zaapelowała o poinformowanie o terminie spotkania 

z osobami zainteresowanymi powstaniem żłobka na terenie gminy.   

Przedstawiono pismo ZDP w Hajnówce w sprawie wsparcia starostwa powiatowego o kwotę 

150 000,00 zł na zakup materiału tj. emulsji i grysu w celu wykonania nawierzchni drogi powiatowej 

Zabłotczyzna – Lewkowo Nowe przez obszary leśne.  

W dalszej części posiedzenia Komisja podejmowała temat funkcjonowania GOK-u w 

Narewce, współpracy z Dyrektorem GOK-u, organizacji wydarzeń kulturalnych, kół zainteresowań, 



wynajmu świetlic. Następnie zaproponowano na kolejne posiedzenie ujęcie punktu „Działalność 

GOK-u i świetlic samorządowych na terenie gminy” i jednoczesne zaproszenie Dyrektora p. M. 

Siekierko.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący posiedzenia 

 

             Paweł Nieścieruk 

 


